



م.م. غادة محمود فيصل

السيرة الذاتية:

من مواليد 1968, تخرجت في كلية الهندسة/ قسم الهندسة الكهربائية في جامعة الموصل سنة 1990, ثم حصلت على شهادة الماجستير من ذات القسم سنة 2015. تحمل لقب مدرس مساعد وذلك في تخصص الهندسة الكهربائية, وفي تخصص دقيق هو هندسة الالكترونيك والاتصالات, حيث قامت بنشر 9 بحوث في هذا المجال. تقوم بتدريس مواد الالكترونيك التناظري والالكترونيك الرقمي والتقنيات الرقمية والرياضيات بالاضافة الى المختبرات المرتبطة بها في القسم.

رقم هاتف العمل:

07740492536

الايمل الجامعي:

ghadah.faisa@uoninevah.edu.iq

رابط موقع كوكل سكولر:

<https://scholar.google.com/citations?hl=en&user=kioQZM0AAAAJ>

رابط موقع سكوبس:

<https://www.scopus.com/results/authorNamesList.uri>

Curriculum vitae:

Ghada Mahmood faisal was born in 1968. She joined the department of Electrical Engineering at Mosul University from which she obtained her B.Sc. degree in 1990. Then she obtained a Master's degree from the same department in 2015. She holds the title of Assistant Lecturer in the field of Electrical Engineering, with the main research area being Electronics and Communications Engineering, where she published nine papers in this research area. He teaches several modules for undergraduate studies such as Analog Electronics, Digital Electronics, Digital Techniques, Mathematics, and the associated laboratories.

Phone no. : 07740492536

University email:

ghadah.faisa@uoninevah.edu.iq

Google Scholar Link:

<https://scholar.google.com/citations?hl=en&user=kioQZM0AAAAJ>

Scopus Link:

<https://www.scopus.com/results/authorNamesList>